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1. Opening en agenda 

Voorzitter Joyce opent de vergadering en stelt het bestuur voor. De DNA en 
werkwijze van het bestuur worden toegelicht, evenals de manier waarop het 
bestuur werkt aan het opbouwen en onderhouden van het netwerk met 
stakeholders, het College van B&W en de gemeente. 

 

2. Goedkeuring notulen 2023 

Er zijn enkele fouten aangetroffen in de notulen van 2023. Verzoek tot rectificatie 
wordt genoteerd. 

 

3. Toelichting activiteiten en jaarverslag 2023 

Natuur 

• Het jaar 2023 kende geen grote droogte, maar wel een zeer natte periode. 
De wijkvereniging was betrokken bij uitdagingen in de wijk, onder andere in 
april, toen bewoners en stakeholders bijeenkwamen. 

• De wijkvereniging werkt nauw samen met de Beheergroep Kerckebosch, 
bestaande uit vrijwilligers van het Utrechts Landschap. Deze groep kan 
altijd extra hulp gebruiken, zeker nu er meer heide en natuurgebied is 
toegevoegd om te beheren. 

• Bestuurslid Margreet geeft aan dat het contact met de gemeente sterk is 
verbeterd. Ook het maaibeleid verloopt naar tevredenheid. 

Opmerking van Evert Jan: 
Idee om de boswachter uit te nodigen voor het begeleiden van wandelingen in de 
wijk. 

 

Duurzaamheid en innovatie 

• Bestuurslid Wim licht zijn portefeuille toe. Sinds dit jaar is er een extra 
deelnemer toegetreden tot de werkgroep. 

• De werkgroep organiseerde een themasessie over gasloos wonen in 
samenwerking met Mijn Groene Huis. 

Opmerking van Annemiek: 
Organiseer een themasessie over batterijopslag na 2027. 

 



Zorgzaam 

• Op het thema ‘zorgzaam en verbinding’ is het bestuur minder actief 
geweest. Het nieuwe bestuur gaat nadenken over manieren om dit thema op 
te pakken. 

• In samenwerking met MeanderOmnium is gewerkt aan het thema 
wateroverlast. Er is hierover een brief opgesteld. 

• Activiteiten als de buurtborrel, pubquiz, Kerckebosch in Beweging en 
deelname aan gesprekken over jongerenoverlast (met name rondom de 
Adolflaan) zijn georganiseerd. Dit heeft ertoe geleid dat schooldirecties zich 
bewuster zijn van de impact van jongeren op de wijk. Tevens is er een meer 
genuanceerde kijk ontstaan en ruimte gekomen voor dialoog. 

 

Wijkontwikkeling en openbare ruimte 

Onderwerpen die regelmatig terugkomen in bewonersoverleggen: 

• Ontsluiting Heidestein 
• Verkeersvraagstukken in de wijk 
• Bouw gymzaal en uitbreiding Brede School 
• Gebiedsontwikkeling Driebergen-Zeist 
• Ontwikkelingen rond het winkelcentrum 
• Wateroverlast 
• Uitfasering van de WOM 

Er is een hoge betrokkenheid van bewoners bij de overleggen. Voorzitter Joyce 
kijkt met trots terug op deze bijeenkomsten. Dankzij de inzet van Sor van 
MeanderOmnium is de dekkingsgraad van deelname verhoogd. 

 

Activiteiten 

• Diverse succesvolle activiteiten zijn georganiseerd, waaronder 
buurtbijeenkomsten en sportieve evenementen. 

• Minder animo werd opgemerkt voor enkele activiteiten; evaluatie volgt. 

Suggestie van Annemiek: 
Organiseer een sessie over wateroverlast, specifiek voor huurders en 
woningeigenaren, met praktische tips over hoe zelf wateroverlast te voorkomen. 

Aanbod van Rutger: 
Denkt graag mee over de problematiek rond wateroverlast. 

 

 



Kascommissie 

• De vereniging bevindt zich in transitie van volledig gesponsord naar 
financieel zelfstandig. 

• Leonard presenteert de uitgaven van 2023. 
• Leonhard licht de begroting voor 2024–2025 toe. 
• De kascommissie spreekt haar vertrouwen uit in het financieel beheer van 

2023–2024 en heeft geen afwijkingen geconstateerd. 
• De ALV verleent decharge aan het bestuur voor het financiële beleid over 

2023–2024. 
• De leden van de kascommissie geven aan nog een jaar actief te willen 

blijven. 

 

Decharge 

Het bestuur verzoekt de ALV om bestuurlijke decharge over het jaar 2023–2024. De 
ALV stemt in. 

 

Verkiezing bestuur 

• Het bestuur adviseert om het aantal bestuursleden uit te breiden van vijf 
naar zeven. Dit voorstel wordt door de ALV aangenomen. 

• Kandidaten: 
o Herverkiesbaar: Wim Gresnigt, Margreet Hulsmann, Joyce van Breugel 

en Leonhard van Dijk 
o Nieuw: Helen Derksen (stelt zich voor tijdens de vergadering) 
o Nieuw: Hans Kestens (vooraf voorgesteld per e-mail wegens 

afwezigheid door vakantie). Wim licht zijn motivatie mondeling toe. 

De ALV stemt in met de verkiezing van zes bestuursleden. 
De ALV stemt tevens in met de begroting voor 2024–2025. 
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